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Abstract:

We aim by conducting this study to establish a link between Algerian and Moroccan
dialects in order to record their development and to explore their most Important citizens by
making the necessary comparisons.

The results of the this report are that a large number of the vocabulary used by the
residents of the Zardazza region is of Arab origin which has been challenged by some
changes and developments that have been difficult to understand and understand for non

residents.

Keywords: Dialect; contemporary dialects; Advice language; Audio properties; lexical
properties.

Résumé:

. Nous visons en menant cette étude a établir un lien entre les dialectes algériens et
marocains a fin d “enregistres leur développement et d explorer leurs atoyens les plus
importants en faisant les comparaisons nécessaires.

les résultats de ce rapport sont qu” un grand nombre du vocabulaire utilise par les résidents
de la région de Zardazza est dorigine arabe qui a été contestée par certains changemts et
développements qui ont été difficiles a comprendre et & comprendre pour les non résidents.
Mots-clés: Dialecte; Dialectes actuels; langue conseils; caractéristiques vocales;
caractéristiques lexicales.
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